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Србија је спремна да брани своје интересе и без нервозе гледа на притиске одређених
кругова, који шаљу поруке да се мора признати једнострано проглашена независност
Косова као услов за чланство у ЕУ, изјавио је шеф државног тима за дијалог са
Приштином Борислав Стефановић.

  

"Постоје притисци из одређених кругова, шаљу нам поруке да ћемо морати признати
Косово ако желимо чланство у ЕУ, али то је јадан део процеса на који ми не гледамо са
нервозом, већ са пуном спремношћу да бранимо наше интересе", рекао је Стефановић
Телевизији "Палма плус".

  

Он је прецизирао да су признавање једнострано проглашене независности Косова и
кандидатура и добијање датума почетка преговора у чланство Србије у ЕУ, два одвојена
процеса.

  

"Ми никада нећемо признати једнострано проглашену независност Косова, дијалог са
Приштином није процес потврђивања независности Косова, нити има било какве везе са
добросуседском сарадњом", истакао је Стефановић.

  

Према његовим речима, дијалог са Приштином се не води због тога што нас је неко
натерао, већ је Србија то сама одабрала зато што сматра да је "статус кво" неодржива
ситиуација. Стефановић је поновио да Косово за Србију није сусед и да ће током
дијалога, како је рекао, "врло мудро, постепено, држећи се дневног реда, решавати
конкретне теме и да ће на тај начин бити обезбедјен мир и стабилност".
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Он је рекао да је сигуран да ће Европска комисија дати позитиван извештај који ће
Србији омогућити статус кандидата и датум преговора за чланство у ЕУ.

  

"Наравно да се од дијалога са Приштином очекује пуно. Они желе да виде да ми имамо
капацитет да решимо политичке проблеме, али нико од нас не тражи да признамо
Косово", рекао је Стефановић.

  

Када би неко успео и да формилише такав услов, било би немогуће јер пет земаља ЕУ
није признало Косово", прецизирао је Стефановић. "Не треба нервозно реаговати на
овакве ствари, оваквих ствари ће бити пуно, зато што постоје неке Владе у ЕУ које би
јако волеле да ми признамо Косово, али у већини су Владе које мисле да не траба да
признамо већ да регулишемо наше односе и да створимо једну одрживу ситуацију која не
значи признавање Косова, али јесте решавање косовског проблема", рекао је он.

  

Стефановић је напоменуо да у дијалогу са Приштином "нема фаворизоване стране, нико
нам не заврће руку, нико нас не уцењује, али, наравно, јако се мери колико смо
конструктивни, а ми смо показали да јесмо".

  

Питање катастра на Косову требало би ускоро да буде решено, као и питање матичних
књига, слободе кретања, Телекома и електричне енергије, додао је Стефановић.

  

Према његовим речима, почетком јула очекује се медијско тумачење договореног са
делегацијом Приштине.

  

"У Београду ће оно бити једно а у Приштини друго", закључио је Стефановић.

  

(Танјуг)
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